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Wij hebben gisteren aandachtig de persconferentie gevolgd Wij waarderen het dat er serieus wordt

gekeken naar een eerdere opening van de sportscholen

Wei vielen ons een aantal zaken op waar wij graag opheldering over willen hebben

1 De heer Rutte bevestigde gisteren op een vraag dat zwembaden open mogen en sportscholen

nog niet Hij gaf hierbij aan met ons in gesprek te zijn

Vervolgens zei hij dan zijn we toch echt aan het kijken sportscholen blijken toch vaak

plekken te zijn geweest waar het virus snei is gaan rondwaren Dus we willen echt nog even

precies weten waar dat aan lag en welke maatregelen je moet nemen om dat te voorkomen

Bij zwembaden met chloorwater zijn de risico s een stuk kleiner

Hoewel wij begrijpen dat vragen van journalisten mogelijk leiden tot antwoorden die geheel of

gedeeltelijk zijn geimproviseerd lijkt de heer Rutte over inzichten te beschikken die wij niet

kunnen plaatsen De wetenschappelijke onderbouwing van de stellingen dat het virus

kortweg sneller heeft rondgewaard op sportscholen dan elders zien wij graag tegemoet

Het is ons volledig onduidelijk waar het beeld vandaan komt dat het virus snel is gaan

rondwaren in sportscholen
Deze informatie is ons als vertegenwoordiger van de ondernemers in deze branche niet

bekend en is naar onze mening onjuist

Graag ontvangen wij dan ook de onderbouwing van deze stelling van de Minister president

Na de voor onze branche stigmatiserende en schade berokkenende woorden over

zweterigheid kleine ruimtes en slechte hygiene onvermogen tot triage of het beheersen van

een maximum aantal bezoekers lijkt dit nu weer een nieuwe ongefundeerde aanname Het

staat vast dat de belangrijkste bronnen van verspreiding van Covid 19 virus in Nederland zijn

terug te voeren op onder meer apres ski bars tijdens de wintersport Carnaval met overvolle

kroegen gebedshuizen en zangkoren
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2 De heer Rutte antwoordde op de vraag waarom voor de datum 1 September 2020 is gekozen
dat daar eigenlijk geen specifieke reden of onderbouwing voor is Het had dus ook 1 juli 1

augustus of 1 oktober kunnen zijn Daar zit geen gedachte achter Deze uitlatingen versterken

bij onze achterban de gedachte dat zij het slachtoffer zijn van volslagen willekeur en dat

achteloos met hun belangen wordt omgesprongen

Wij constateren voorts dat de duidelijkheid over aerosolen die voor u een belangrijke
voorwaarde was om tot eerdere opening over te gaan inmiddels door de heer Van Dissel is

gegeven

De heer Van Dissel geeft in zijn toelichting aan de Tweede Kamer vandaag aan op een vraag

over besmetting via aerosolen en onderzoek daarnaar als voIgt
Invloed van aerosolen daar hebben we informatie over opgezocht en onderzoek naar

gedaan Hierover is gesproken de afgelopen keer in het OMT Conclusie van alle aanwezigen

was dat die aerosolen als ze al een rol spelen een geringe rol spelen bij de verspreiding van

het virus Het rapport wat daarover geschreven wordt komt binnenkort op de website

beschikbaar

Blijkbaar is de aerosoldiscussie dus ook geen discussie meer Daarmee zijn alle punten van

discussie voor de fitnessbranche opgehelderd en zijn er geen bezwaren tegen opening over

Overigens begrijpen we dat voor de musea het aantal bezoekers wordt afgestemd op de

omvang van het museum

Indien het kabinet dat vanwege de diversiteit van sportscholen wenselijk vindt kan ook ten

aanzien van sportscholen een dergelijke benadering worden gekozen Wij stelden eerder al

voor in ons protocol om het aantal sporters tegelijkertijd te maximeren op 1 sporter per 10m2

Resteert enkel de stelling dat alles niet tegelijk kan Daarin zijn door het kabinet keuzes gemaakt Dat

sportscholen tezamen een vitale sector niet open mogen op 1 juni is een bizarre keuze Het is een

ondoordachte onzorgvuldige ongelijkwaardige en disproportionele keuze Wij rekenen erop zo snel

mogelijk bij voorkeur eerder dan 26 mei 2020 te horen dat onze sportscholen open mogen op 1 juni
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Met vriendelijke groet
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